
GroenLinks Venlo

Vragen artikel 45: rode contour verdwenen? 

Geacht College,

In de oordeelsvormende vergadering van 21 februari j.l. werd bij Raadsnotitie 
‘Omgevingsvisie- concept Kompas Venlo 2040’ (RN 2024-1)   geregeld gesproken over de 
rode contour – de grens tussen bebouwing en onbebouwd gebied (landbouwgrond/natuur). 
Daarbij is bouwen buiten de rode contour niet toegestaan. In de eerder aangenomen Woon 
visie wordt dit echter wel toegestaan, maar sporadisch. In de discussie leek het of er meer 
mogelijk is dan alleen het rechttrekken van de rode contour of ruimte geven aan dorpen om 
toch te kunnen bouwen.
Voor GroenLinks is handhaving van de rode contour en bescherming van de natuur van groot 
belang. GroenLinks maakt zich zorgen of we met het gesprek over loslaten niet op een hellend
vlak zijn terecht gekomen en stelt daarom de volgende vragen aan het college.

1. Deelt het College de mening van GroenLinks dat ontwikkelperspectieven in de 
Woonvisie niet de ruimte bieden om ongebreideld bouwen in het buitengebied/buiten 
de rode contour mogelijk te maken?

2. Kan het College aangeven voor welke gebieden er sowieso geen ruimte komt om 
buiten de rode contour te bouwen?

3. Is het College bereid deze lijst toe te voegen aan de omgevingsvisie? En deze te 
gebruiken als toetsingskader bij initiatieven/omgevingsplannen?

Wij verzoeken om beantwoording in de besluitvormingsraad van 28 februari 2024.

Bert Frings

Fractievoorzitter GroenLinks
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